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Dagsorden: 
 

19.00-20.30: 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status byggeri 

 

 

4) Skolens økonomiske situation (punkt fra sidste 

gang, hvor vi ikke nåede det hele) 

- Resultat 2024 SFO 

- Drøftelse af budgetprincip 

 

 

 

 

5) Skoleårets planlægning 2025/26 

- Første korte status fra ledelsen 

 

Kort pause  

 

20.30-21.30 

 

 

6) Folkeskolens kvalitetsprogram 

- Skitsering af hvad der skal implementeres i 

kommende skoleår.  

- Drøftelse af punkter 

 

 

 

 

7) Godkendelse af hensigtserklæring til forældre 

til elever i 7. klasse (Bilag, opfølgning på punkt 

med besøg af Søren Knudsen) 

Afbud: Nina, Rikke, elevrådsrepr.  

 

 

1) Ingen repræsentanter. 

 

Overvejer strukturen for ”mini”-elevråd. Påtænker at hente inspiration 

fra Ikast Østre Skole. 

 

2) 

Indskrivning til børnehaveklassen er færdiggjort i dag. Alle kommende 

elever var forbi med forældre. (44 stk.) 

Forældrerepræsentanter: Julie har deltaget i et møde om skolevejen 

med folk fra kommunen, skolens færdselskontaktlærer og Claus. De 

lyttede og noterede. Bl.a. talte man om hastighedssænkning på Gl. 

Kongevej. Godt at have forældreperspektivet med. 

 

Medarbejderrepræsentanter: Der er valgt nye tillidspersoner til 

skolebestyrelsen: Susanne genopstillede ikke. Derfor blev Kasper Koch 

Kristensen valgt sammen med Erik. 

Susanne blev valgt som mødeleder. Erik genvalgt som TR, Anne valgt 

som AMR, Susanne og Nynne valgt til MED-udvalget. 

Der er lavet en revidering af PALS-forventningstavlerne, i den 

forbindelse er der udskrevet en tegnekonkurrence i alle klasser frem til 

25/4. Nyt lay-out forventes færdigt til august. 

 

3) Status byggeri. 

Claus gennemgik tegninger og billeder. 

 

4) 

Annette fremlagde Broens regnskab 2024. Der overføres et + regnskab 

til ´25 regnskabet. Der er en usikkerhedspulje på ca. 300.000,-. 

Rammebudgetprincip i uv.-afdelingen: 

Der blev lavet nogle få tilrettelser, bl.a. en præcisering af skolens 

vilkår, hvorefter det nye princip blev vedtaget. Dette sendes ud med 

referatet.  

 

5) 

Ledelsen er i gang med planlægningen af næste skoleår, herunder 

fagfordelingen. 

Ressourcemæssigt går vi antalsmæssigt i nul, men så kan vi ikke dække 

alle fag – så derfor imødeser vi ansættelse (r)! 

Vi skal også ansætte en pædagog. 

Vi planlægger stadig med 1 6. klasse og 2 9. klasser, men der er fortsat 

usikkerhed her.  

 

 

6) Folkeskolens kvalitetsprogram: 

Claus gennemgik hovedindholdet. 

Drøftelse: Skal der indføres karaktergivning i 6.-7. klasse? Der var en 

overtallig stemning for et nej, hvorfor dette blev besluttet. Det blev 

også drøftet, om vi skulle behandle punktet yderligere inden en 

afgørelse. Det var der ikke stemning for.  

 

 

 

7) Udsat til næste møde.  
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8) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

April / juni:  

• Ansættelser 

• Trivsel, trivselsmålinger/trivselstiltag, 

antimobbepolitik (tema) 

• Skolevejen, trafik 

• Timefordelingsplan 2025/26 

• SFO, elevregistrering.  

 

8) Intet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


